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ZAPISNIK 

 

1. KONSTITUIRAJUĆE SJEDNICE ŠKOLSKOG ODBORA  

WALDORFSKE ŠKOLE U ZAGREBU,  

održane 27. listopada 2022. g. u 17:00 
održane u petom razredu u školi 

 

Prisutni: Udruga Ana Botički Ćurlin Karmen Preskar, Josip Rajković;  

Vijeće roditelja: Ana Janušić Banić, Tomislav Iveta; 

Učiteljsko vijeće: Julija Radičević,  Ljubica Južvak 

Odsutni: Karmen Preskar 

Gošća: Aleksandra Belković, ravnateljica 

Zapisničar: Ana Botički Ćurlin i Ljubica Južvak 

Kvorum je utvrđen. 

Dnevni red jednoglasno prihvaćen. 

Dnevni red: 

Ad 1) Potvrdeni su novi članovi Školskog odbora. Za predsjednicu Školskog odbora 
je jednoglasno izabrana Ana Janušić Banić. Za zamjenicu Školskog odbora 
jednoglasno je izabrana Ana Botički Ćurlin.  

 

Ad 2) Ana Botički Ćurlin izvijestila je o aktivnostima održanima u rujnu / listopadu 
ove školske godine. 

Mentorship -  Projekt "Waldorf Mentorship program" je u tijeku, završio je prvi 
ciklus od četiri. Cilj projekta je osposobiti deset učitelja koji za to imaju uvjete za 
službenog mentora koji će dalje raditi na razvoju kadra na razini RH.  

Belgija - uč. Katja i uč. Ana su bile u Ghentu na konferenciji ECSWE-a gdje je 
glaava tema bila waldorfski kurikulum.  
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Dubrovnik - na radnoj skupini ESCWEA o blended learningu na poziv i poticaj 
Martina Rawsona  ispred waldorfskog svijeta predstavili smo u 30 minuta primjere 
kako waldorfska pedagogija razumije i u praksi korisi blended learning. Škole 
Osijek, Rijeka i Zagreb zajednički  su radile na prezentaciji, a prezentirala je naša 
učiteljica Nikolina Škorpil. 
  
Gostovanje na TV-u - Razgovor na HRT4 u emisiji Petra Vlahov Nikoline Škorpil je 
protekao dobro. Na HRT su išle Aleksandra. Nikolina je imala desetominutni 
intervju o konferenciji u Dubrovniku, pedagoškom pluralizmu i statusu 
alternativnih pedagogija u RH. 
 
Ljubljana - radni posjet ljubljanskoj waldorfskoj školi dogodio se u petak  21.10. s 
ciljem razmjene dobre prakse u nastavi i u upravljanju školom te tješnje suradnje 
zagrebačke i ljubljanske škole. 
 
Dornach u proljeće - u travnju će se održati velika međunarodna konferencija 
waldorfskih pedagoga. Sudjelovat će i predstavnici naše škole. 
 

Ad 3) Godišnji plan i program jednoglasno je usvojen. 

 

Ad 4) Školski kurikulum jednoglasno je usvojen. 

 

Sjednica je završila u 19.10.  

Sljedeća sjednica je u 29.11.2022. 
 
 
 

Predsjednica Školskog odbora 

 
 
 
Ana Janušić Banić 
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